



السيرة العلمية

الاسم : أسعد طارق أحمد حمدي

التولد: ١٩٧١. محافظة القادسية – الديوانية

الجنس : ذكر .

الحالة الاجتماعية: متزوج

التحصيل الدراسي : بكالوريوس التربية الرياضية / جامعة القادسية / ٢٠٠٣

ماجستير التربية الرياضية / جامعة القادسية / ٢٠٠٦

دكتوراه في علوم التربية الرياضية - بحث علمي / جامعة القادسية / ٢٠١٤

مكان العمل : جامعة المثنى – كلية التربية الرياضية .

ألقب العلمي : استاذ

الهاتف : ٠٧٨٢٧٧٧٤٧١٢

عنوان السكن : الديوانية – حي الجامعة

البريد الالكتروني : d.asaadtariq@gmail.com

المهارات والخبرات

* تدريسي في كلية التربية – جامعة المثنى منذ عام ٢٠٠٨.

*تدريسي ضمن ملاك قسم الرياضة الجامعية – رئاسة جامعة المثنى منذ ٢٠٠٨.

* مسؤول الوحدة الرياضية في كلية الادارة والاقتصاد / جامعة المثنى منذ ٢٠٠٩

الى ٢٠١٠

* مسؤول الوحدة الرياضية في كلية العلوم / جامعة المثنى منذ ٢٠١١ الى ٢٠١٢

* حاصل على شهادة الدكتوراة ٢٠١٥

* حاصل على لقب أستاذ دكتور ٢٠١٩

* أمين مجلس كلية التربية البدنية وعلوم الرياضة – جامعة المثنى ٢٠١٤

* مقرر قسم الألعاب الفرعية في كلية التربية البدنية وعلوم الرياضة ٢٠١٥

* مدير قسم النشاطات الطلابية في رئاسة الجامعة ٢٠١٥

* عضو لجنة وزارية في جهاز الاشراف والتقويم العلمي / قسم النشاطات الطلابية

لمتابعة عمل النشاطات في الجامعات العراقية ٢٠١٨

* حاصل على شهادة تأهيلية في الحاسوب والإنترنت واللغة الانكليزية .

* كفاءة في استخدام الحاسوب والإنترنت .

* الحصول على عدد كبير من كتب الشكر والتقدير والشهادات التقديرية والتدريبية من جهات مختلفة .

* المشاركة بعدد من المؤتمرات العلمية المحلية والدولية .

* نشر العديد من البحوث العلمية في المجالات العلمية المحكمة داخل وخارج العراق تصل الى اكثر من (٤٠) بحث .

* نشر العديد من المقالات التربوية والعلمية والرياضية في الصحف والمجلات العراقية والعربية.

* التدريس والأشراف على العديد من طلبة الدراسات العليا الماجستير والدكتوراه

* مناقشة العديد من رسائل واطاريح الطلبة بمختلف الجامعات العراقية

(CV)

Name: Asaad Tariq Ahmed Hamdi

Born: ١٩٧١. Al-Qadisiyah Governorate - Al-Diwaniyah

Gender: male.

Marital status: Married

Academic achievement: PhD in physical education sciences - scientific research

Place of work: University of Al-Muthanna - College of Physical Education.

Academic title: Professor

Phone: ٠٧٨٢٧٧٧٤٧١٢

Residential address: Al-Diwaniyah - Al-Jamaa neighborhood

Email: d.asaadtariq@yahoo.com

skills and experiences

*Teaching at the College of Education - University of Al-Muthanna since .٢٠٠٨

*I am a teacher in the University Sports Department - Presidency of the University of Al-Muthanna since .٢٠٠٨

*Head of the Sports Unit at the College of Administration and Economics / University of Al-Muthanna from ٢٠٠٩ to ٢٠١٠

*Head of the Mathematical Unit at the College of Science / University of Al-Muthanna from ٢٠١١ to ٢٠١٢

*Holds a PhD in ٢٠١٥

*Holds the title of Professor Doctor ٢٠١٩

*Secretary of the Council of the College of Physical Education and Sports Sciences - University of Al-Muthanna ٢٠١٤

*Decision of the Team Games Department in the College of Physical Education and Sports Sciences ٢٠١٥

*Director of Student Activities Department at the Presidency of the University ٢٠١٥

*Member of a ministerial committee in the Academic Supervision and Evaluation Authority / Student Activities Department to follow up on the work of activities in Iraqi universities ٢٠١٨

*Holds a qualification certificate in computers, the Internet and the English language.

*Efficiency in the use of computers and the Internet.

*Obtaining a large number of letters of thanks and appreciation and appreciation and training certificates from different parties.

*Participation in a number of local and international scientific conferences.

*Publishing many scientific research in refereed scientific journals inside and outside Iraq, amounting to more than (٤٠) research.

*Published many educational, scientific and sports articles in Iraqi and Arab newspapers and magazines.

*Teaching and supervising many postgraduate students, masters and doctorates

*Discussing many messages and theses by students in various Iraqi universities